

Our ref: KIPCO/ACC 38/18 dated March 29, 2018

Boursa Kuwait Company  
KUWAIT

السادة / شركة بورصة الكويت  
المحترمين  
دولة الكويت

Subject: Disclosure from KIPCO regarding the signing of a credit facility contract by one of its subsidiary with Kuwait Finance House

الموضوع: افصاح من كيبيكو بخصوص توقيع شركة تابعة لعقد تسهيلات ائتمانية مع بيت التمويل الكويتي.

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter from module ten of the executive regulation of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and its amendments, regarding disclosure of material information.  
Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن انشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الاوراق المالية وتعديلاته، بشأن الافصاح عن المعلومات الجوهرية.  
تجدون مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

كيبيكو  
KIPCO  
شركة مشاريع الكويت (القابضة)  
Kuwait Projects Company (Holding)



Mazen Issam Hawwa  
Group Senior Vice President,  
Finance & Operations

مازن عصام حوا  
نائب رئيس اول للمجموعة  
المالية والعمليات

رأس المال المصرح به: 200 مليون د.ك.  
Authorized Capital: KD 200 million

رأس المال المصدر والمدفوع: 147 مليون د.ك.  
Issued and Paid up Capital: KD 147 million

Tel: 180 5885  
Fax: +965 2294 3499  
Email: kipco@kipco.com  
Web: www.kipco.com

هاتف:  
فاكس:  
إيميل:  
إنترنت:

KIPCO Tower  
Sharq, Kuwait City  
P.O. Box 23982 Safat 13100  
Kuwait

برج كيبيكو  
الشرق، مدينة الكويت  
ص.ب. 23982 الصفاة 13100  
الكويت

Commercial Registration No.: 23118

رقم السجل التجاري: 23118

Handwritten initials: HAWWA

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية  
Disclosure of Material Information Form

29 March 2018	29 مارس 2018	التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding)	شركة مشاريع الكويت (القايزة)	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
Meena Homes Real Estate Company, a subsidiary of Kuwait Projects Company (Holding), has signed a credit facility with Kuwait Finance House amounting to KD 120 million, with a repayment period of 11 years, including a grace period of 3 years. The purpose of the credit facility is for financing their investment and development within the Hessa Al Mubarak District project.	قامت شركة مينا هومز العقارية وهي احدى الشركات التابعة لمجموعة مشاريع الكويت القايزة بتوقيع عقد تسهيلات ائتمانية مع بيت التمويل الكويتي بقيمة 120 مليون د.ك على ان يتم السداد على 11 سنة متضمنة فترة سماح 3 سنوات وذلك بغرض تمويل استثمارها وعملية التطوير ضمن مشروع ضاحية حصة المبارك.	المعلومة الجوهرية Material Information
The impact of credit facility will be reflected on the consolidated financial statements of the company in accordance to the utilization over the facility period.	سوف ينعكس أثر التسهيلات المصرفية على البيانات المالية المجمعة للشركة وفقا للمبالغ المستخدمة خلال مدة التسهيلات.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

كيبكو  
KIPCO  
شركة مشاريع الكويت (القايزة)  
Kuwait Projects Company (Holding)

Mazen Issam Hawwa  
Group Senior Vice President,  
Finance & Operations

مازن عصام حوا  
نائب رئيس اول للمجموعة  
المالية والعمليات